
 

Styremøte referat 
Møte 14. september 2023 

 
 

 

Dato: 
Klokkeslett 
Sted: 

Tirsdag den 14. september 2023  
19:00. 
Tyttebærvn 2, hos leder 
 

Styret 
 
 

Halvar Rønneberg, Torgeir Schaug, Kine Vestjord 
, Ole Jensen,  
 
Forfall: Bjørn Osenbroch, Line Vangen 
Ikke møtte: Varamedlem Stina Jensen 
 
Ber om at styrets medlemmer varsler styret om forfall så snart som mulig. Forfall 
som varsles med noen timers varsel, er vanskelig å oppdage. Forfall skal varsles pr. 
SMS, og ikke bare på FB siden 

Saksliste:  
Sak 56 - 23 Godkjenne innkallingen 

Forslag til vedtak 
Styret godkjenner innkallingen 
 
Vedtak: 
Styret godkjenner innkallingen 
 

Sak 57 -23 Godkjenne saksliste 
Forslag til vedtak: 
Styret godkjenner sakslisten, med følgende varslede saker til eventuelt: 

-  
Vedtak: 
Styret godkjenner sakslisten, med følgende varslede saker til eventuelt: 

-  
Sak 58 -23 Orienteringer og runde rundt styret 

Fra leder 
- Intet å berette 

Torgeir 
- Arrangement 
- Silje og Linn Anita ønsker å arrangere noe på nytt 
-  

 
- Status regions samling- utgår i 2023. forsøker i 2024 

 
- Høsttreffet, status OK 

 
Kasserer 

- Økonomi status 
- Oppgradering av elanlegget kostet 300 000.- 
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- Økonomi er ok 
Line: 

- Oppfølging av kontrakter Sandnes? -Utsettes til neste møte 
 

Ole  
- Dør skiftet 
- Varmepumpe er på plass – Haras kommer og monterer 
- Grusing utført ved innkjørsel 
-  

 
 
Forslag til vedtak  
Styret tar orienteringene til etterretning 
 
Vedtak: 
Styret tar orienteringene til etterretning 
 

Sak 59 -23 
 

Sekretærfunksjon 
 
Det vises til møtet i juni der styret ble orientert om situasjon for årsmøtevalgt 
sekretær.  
 
Styret må i dette møte diskutere sekretærfunksjonen og sammen finne en god løsning 
for styret. Saken legges frem uten innstilling, men styret må fatte ett vedtak, for å 
sikre at vi har et fungerende styre. 
 
Forslag til vedtak 
Legges frem uten innstilling. 
Forslag til vedtak: 
Styret vil spørre Tommy Jensen om han kan midlertidig frem til neste årsmøte 
fungere som sekretær. Alternativt Heidi Vedal 
 
Vedtak: 
Styret vil spørre Tommy Jensen om han kan midlertidig frem til neste årsmøte 
fungere som sekretær. Alternativt Heidi Vedal 
 

Sak 60-23 
 

Regionsutvikling 
 
Dette er en sak som tidligere også har vært oppe til debatt i styret. Men med 
bakgrunn i henvendelser fra andre avdelingers medlemmer, bør styret ta initiativ til 
ett felles møte med andre i regionen, for å se på hvordan vi sammen kan utvikle 
regionsamarbeidet med f.eks. felles treffpunkter, kurs, konferanser osv. 
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Sett fra leders side, er dagens region-sammenslutning ikke særlig god, Det er få 
møter, få felles treffpunkter. Men leder tror at det er potensiale for utvikling og 
forbedring av innholdet av regionen i Vesterålen. 
   
Forslag til vedtak 
Legges frem uten innstilling. 
 
Vedtak: 

Saken oversendes regionleder 

 
Sak 61 -23 Terminliste og møte kalender høsten 2023 

Denne saken var oppe til diskusjon på styremøte 20. juni. Leder forsøkte å kalle inn 
til møte i august, men grunnet ulike forhold der flere av styrets medlemmer ikke 
kunne stille, ble første møte utsatt til torsdag 14. september. 

Det legges frem følgende forslag til møte kalender for NBCC avd Andøy 

Styremøter: 

Torsdag 12. oktober 

Torsdag 9. november 

Torsdag 7. desember 

Torsdag 4. januar 2024 

Lørdag 18. februar 2024 evt. torsdag 22. februar 2024 

Årsmøtet 2024 lørdag 9. mars på Sandnes 

Arrangementer høsten 2023 og våren 2024  

Arrangement høst 2023 og vår 2024: 

Høsttreff – 15.  til 17. september 2023,  

PGA fravær av flere styremedlemmer blir det ikke medlemsmøte på høsttreffet 2023, 
styret vil se på mulighet for å invitere til ett eget medlemsmøte ila oktober 2023. 

Julebord – 2. desember 2023 
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Årsfest – 18. februar 2024 

Påsketreff 2024 – 27. mars til 1. april 

Forslag til vedtak 

Styret vedtar fremlagte forslag, med følgende endringer: 

Vedtak: 

Styret vedtar fremlagte forslag,  

Styremøter: 

Torsdag 12. oktober 

Torsdag 9. november 

Torsdag 7. desember 

Torsdag 4. januar 2024 

Lørdag 18. februar 2024 evt. torsdag 22. februar 2024 

Årsmøtet 2024 lørdag 9. mars på Sandnes 

Arrangementer høsten 2023 og våren 2024  

Arrangement høst 2023 og vår 2024: 

Høsttreff – 15.  til 17. september 2023,  

Julebord – 2. desember 2023 

Årsfest – 18. februar 2024 

Påsketreff 2024 – 27. mars til 1. april 

 

 
Sak 62 -23 Gjennomgang og plan for årsmøte vedtak 

a) Samsvarserklæring spikertelt. 
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Styret konstaterer at det foreløpig er få som har levert inn samsvarserklæringer. 
Styret ber Webmaster legge ut påminnelse på hjemmesider 

b) Utrede behov for et eget plass styre, herunder presisering av fritak fra 
arrangementer for styrets medlemmer og evt andre. Og oppdatering av 
arrangementslister, for en forsterket kontroll av disse. 

Vedtak 

Denne saken utsettes til neste møte, og ber samtidig om at forslagsstiller presisere 
hensikt med forslaget. Samtidig gjør styret, medlemmene oppmerksom på at klubben 
har en egen plasskomite, som kan sidestilles med ett plass-styre 

  
Sak ?? -23 Søknad om forlenget frist for plassering av vogn ved spikertelt. 

 
Plass nr. 28 søker med dette tillatelse for å plassere vognen ved spikertelt utvidet til 
ut oktober 2023. Dette med bakgrunn i at vognen står på verksted ut september, 
grunnet utbedring av en skade. Klubbens vedtekter for faste plasser nr. 9 sier at 
vogner skal være tilkoblet spikertelt mellom1. oktober og 15. april 
 
Styret gjøres oppmerksom på at leder her vil være inhabil i saken, og at nestleder her 
må forestår saksbehandling og saksgjennomgang med styret. 
 
Leder ble erklært inhabil 
 
Forslag til vedtak 
Legges frem uten innstilling. 
 
Vedtak: 
Søknad imøtekommes 
 

Sak 63 – 23 Eventuelt 

- Komfyr er innkjøpt, og plassert, Styret godkjenner innkjøp av panner som 
kan brukes på ovn. Ole Jensen gjennomfører innkjøp.  

 


